
Grundejerforening Mejsevej 
V/ formand Kenneth Lykke 
Mejsevej 8 
4171 Glumsø 

 

Referat fra ordinær generalforsamling 

25. marts 2015, kl. 19.00 i Caferiteriet i Glumsøhallen 

 

Fremmødt var 20 matrikler med i alt 41 stemmer.  

 

1. Valg af dirigent 

Glen nr. 35 blev valgt som dirigent. 

 

2. Bestyrelsens beretning 

Bestyrelsens beretning blev læst op af formand Kenneth Lykke (nr. 8).  

3. Forelæggelse af det revideret regneskab    

Årsregnskabet for 2014 blev fremlagt af kasser Kenneth Worm-Hansen. Det blev konstateret, at der 

var et underskud på kr.5200 efter overførsel til fælles fonden. Dette er grundet at omkostninger til 

pasning af græsareal havde omkostninger svarende til kr. 16.875 frem for det budgetterede beløb 

på kr. 15.000 kr., tab på tilgodehavende kontingent for 2013 (kr. 2.425) hvor afskrivning først er 

sket i regnskab 2014, samt tab på tilgodehavende kontingent for 2014 (kr. 1.000). Underskuddet 

dækkes via midler fra kontingent for 2015 

Pr. 31. december 2014 var egenkapitalen på i alt kr. 83.042 og hensættelser til Fællesfonden på i alt 

kr. 200.000. For regnskabsåret forligger to tilgodehavende kontingenter pålydende i alt kr. 2.000. 

Bestyrelsen har valgt ikke at gøre yderligere krav på det ene tilgodehavende kontingent, da 

tidligere bestyrelse har forsøgt samme (ved krav til kurator) uden held. Bestyrelsen forventer ikke, 

at det tilgodehavende kontingent betales. Det andet tilgodehavende kontingent er forsøgt 

opkrævet igen med gebyr, og det forventes at kontingentet betales.  Derfor foretages ingen 

afskrivning af sidstnævnte tilgodehavende.  

Regnskabet blev godkendt af foreningens revisor (Heidi Brøgger nr. 6) d. 4 Marts 2015. 

Generalforsamlingen godkendte regnskabet.   

 

4. Behandling af indkomne forslag 

Alle afstemninger blev foretaget anonymt.  

4.1 Forslag fra Olav nr. 28 vedr. professionel bekæmpelse af ukrudt.   



Forslaget blev ikke vedtaget på generalforsamlingen. 

Afstemningsresultat: JA: 12 - NEJ: 28 - BLANKE: 1 

4.2 Forslag fra Bestyrelsen 

4.2.1 Forslag højde vedr. Nord 

Forslaget blev ikke vedtaget på generalforsamlingen.  

Afstemningsresultat: JA: 19  - NEJ: 19 - BLANKE: 3 

 

4.2.2 Forslag højde vedr. Øst 

Forslaget blev ikke vedtaget på generalforsamlingen.  

Afstemningsresultat: JA: 14  - NEJ: 26 - BLANKE: 1 

 

4.2.3 Forslag højde vedr. Vest 

Forslaget blev ikke vedtaget på generalforsamlingen.  

Afstemningsresultat: JA: 16  - NEJ: 24 - BLANKE: 1 

 

4.2.4 Forslag højde vedr. Syd 

Forslaget blev ikke vedtaget på generalforsamlingen.  

Afstemningsresultat: JA: 17  - NEJ: 23 - BLANKE: 1 

 

5. Bestyrelsens forslag til budget for 2015 og fastsættelse af kontingent  

Bestyrelsens fremsatte forslag om at øge beløbet for pasning af græsareal inkl. slåning og 

sprøjtning til kr. 19.000 baseret på udgifter hertil i 2014 (jf. pkt. 3).  

Kontingent for regnskabsåret 2015 blev fastsat til kr. 1450. Der vil hurtigst mulig efter 

generalforsamlingen udsendes/omdeles opkrævninger herpå.   

 

6. Valg af formand 

Formanden var på valg ved en fejl i år. Men Kenneth blev valgt igen som formand (1-årig).  

   

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

Følgende blev valgt som bestyrelsesmedlem og suppleanter: 

- Bestyrelsesmedlem (2-årig): Christoffer blev valg igen. 

- Suppleant (1-årig): Glen (nr.35) blev valg igen. 

- Suppleant (1-årig): Tonny (nr. 29) modtag valg og Ann tager næste års tørn ;) 



Bestyrelsen konstituerer sig i henhold til foreningens vedtægter ved først kommende 

bestyrelsesmøde.   

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Følgende blev valgt til revisor og revisorsuppleanter: 

- Revisor (1-årig): Der var ingen mod kandidater til Heidi Brøgger 

- Revisorsuppleant (1-årig):  Der var ingen kandidater. 

 

9. Valg til udvalg 

Festudvalg:  

Christoffer fra Bestyrelsen 

Ann (nr.52) 

Jette (nr.35) 

Fællesområde/-Legepladsudvalg:  

 Ingen valgte 

 

10. Eventuelt – Der kan ikke træffes bindende beslutninger under dette punkt 

Tony føler sig ikke helt han har mandat til at ringe løs til Ib vedr. Saltning 

Tony snakker om asfalten om vi måske skulle kigge på den, og evt. få nogen til at kigge 

på om der skal udbederes på asfalten, derudover snak med Ib vedr evt. flere saltninger 

om aften. 

 



Bilag 1 - Budget 

       

Grundejerforeningen Mejsevej 
Budget 2014 

   
   

  

Beløb (hele 
kr.) 

Indtægter Kontingent 2014 (kr. 1.000)* 40.000 

 
Indtægter i alt 40.000 

   Udgifter Pasning af græsareal inkl. slåning og sprøjtning 15.000 

 
Ukrudtsbekæmpelse (vej/kantsten)** 1.000 

 
Snerydning og saltning 10.000 

 
Fejning af vej inkl. affaldshåndtering 1.400 

 
Tømning af vejbrønde inkl. affaldshåndtering (årlig udgift)*** 2.300 

 
Hjemmeside (domænenavn og hjemmesidehotel) 180 

 
Kontorhold 2.000 

 
Generalforsamling (lokaleleje og forplejning) 1.500 

 
Vejfest (maksimalt rammebeløb) 3.000 

 
Forsikring (ansvar) 700 

 
Fællesfond (opsparing) 10.000 

 
Tilbagebetaling af overskud for regnskabsår 2013 -10.000 

 
Udgifter i alt 37.080 

   Årets resultat 
 

2.920 

   

   *Kontingentberegning     

 
Kontingent (afrundet): udgifter i alt/40 matrikler   1.000 

   ** Udgifter forbundet med ukrudtsbekæmpelse via fællesordning 
 *** Betaling forfalder hvert 2. år. Der posteres med en årlig udgift, svarende til halvdelen af den 

samlede udgift til tømning af vejbrønde. 

   


